

## Introducing this morning's soloist



**Léo McKenna** has had a passion for singing since his childhood, when he began to sing as a boy chorister at Les Petits Chanteurs du Mont-Royal. He has since performed with various ensembles and companies in Germany and Canada, earning experience in choral music, baroque music, and finally opera. He has earned scholarships from TafelMusik, The Stuttgart Bachakademie, the Montréal Music Conservatory and the Schulich School of Music (McGill). Currently finishing his studies at the Schulich School of Music under John Mac Master, Léo is active as a professional singer and chorister. He has performed in a variety of operas by Britten, Paisiello, Mozart, Haendel, Offenbach and more.

Découvrant sa passion pour le chant aux Petits Chanteurs du Mont-Royal alors qu'il n'était qu'un enfant, **Léo McKenna** s'est depuis produit avec une variété d'ensembles au Canada, aux États-Unis, en France et en Allemagne. Finissant présentement ses études sous John Mac Master à l'université McGill, il fût remarqué dans des productions de la Passion selon St-Jean de Bach en tant que Pilate, ainsi que dans des opéras de Mozart, Britten, Paisiello, Händel et autres. Récipiendaire de bourses du Tafelmusik Baroque Summer Institute, du Conservatoire de musique de Montréal, de la Schulich School of Music de l'université McGill, ainsi que de la Bachakademie de Stuttgart, Léo est actif tant que choriste qu